

## **HHSEQ POLICY**

## **GENERAL**

Almansoori Specialized Engineering - MSE, as a leading oilfield equipment manufacturer and supplier of oilfield supplies and services, is committed to ensuring a safe, happy, and healthy workplace for all individuals working for and on behalf of the company, including our clients and visitors.

We believe in a transparent and proactive policy and commit to safeguarding the environment and preventing pollution, in the participation and consultation of workers, preventing work-related injury and ill health, empowering our workforce to actively participate in identifying opportunities for growth and optimization, and understanding that all adverse impacts related to Health, Safety, Environment, and Quality are preventable.

We will strive for excellence in delivering high-quality products and services by consistently exceeding customer expectations, enhancing customer satisfaction, and fulfilling our obligations to our valued stakeholders.

In addition to our core values, we are resolute in integrating sustainability principles into our daily operations by minimizing our ecological footprint and promoting responsible resource consumption, furthering our positive impact on the environment and society.

## سياسة الصحة والسلامة والبيئة والجودة والسعادة

## أحكام عامة

تلتزم شركة المنصوري للاختصاصات الهندسية، بصفتها شركة رائدة تعمل في مجال تصنيع معدات حقول النفط وبصفتها مورد لوازم وخدمات حقول النفط، بتوفير مكان عمل آمن وسعيد وصعي لجميع الأفراد الذين يعملون في الشركة وبالنيابة عنها، بما في ذلك عملائنا وزوارنا.

إننا نؤمن بوضع سياسة شفافة واستباقية ونلتزم بحماية البيئة ومنع التلوث، ومشاركة العمال والتشاور معهم ومنع الإصابات المرتبطة بالعمل والأمراض التي تؤثر على الصحة، نعمل على تمكين القوى العاملة لدينا من المشاركة بشكل فعال في تحديد فرص النمو والتحسين، وندرك أنه بإمكاننا الوقاية من جميع الأثار الضارة المتعلقة بالصحة والسلامة والبيئة والجودة.

سوف نسعى جاهدين للتميز في تقديم منتجات وخدمات عالية الجودة من خلال تجاوز توقعات العملاء باستمرار وتعزيز رضا العملاء والوفاء بالتزاماتنا تجاه الجهات المعنية وأصحاب المصلحة الموقرين.

بالإضافة إلى قيمنا الأساسية، فإننا مصممون على دمج مبادئ الاستدامة في عملياتنا اليومية من خلال تقليل بصمتنا البيئية وتعزيز وتحسين الاستهلاك المسؤول للموارد، وتعزبز تأثيرنا الإيجابي على البيئة والمجتمع.



To fulfill this commitment, MSE will:

Develop and implement effective Health, Happiness, Safety, Environment, and Quality (HHSEQ) Management Programs with defined objectives and targets to improve proactive control of risk and create a step change in behavior.

Give Health, Happiness, Safety, Environment, and Quality the highest consideration within our business objectives.

Comply with all applicable legal requirements and other requirements to which the company subscribes.

Implement continual improvement programs that leverage the latest sustainable technologies while adapting to market trends and best practices, fostering innovative and eco-friendly solutions.

Encourage personnel to have ownership for identifying and eliminating hazards by preventing injury to themselves and others and by including HHSEQ performance in the appraisal and rewarding systems.

Provide persons working for and on behalf of the company with all necessary training, resources, and systems, and empower them to STOP any unsafe work. وللوفاء بهذا الالتزام، ستقوم شركة المنصوري للاختصاصات الهندسية بما يلى:

إعداد وتنفيذ برامج فعالة لإدارة الصحة والسلامة والبيئة والجودة والسعادة ذات أهداف وغايات محددة لتحسين جوانب السيطرة الاستباقية على المخاطر وإجراء تغيير تدريجي في السلوك.

منح الصحة والسلامة والبيئة والجودة والسعادة الأولوية والاعتبارات الأعلى ضمن أهدافنا التجارية.

الامتثال لجميع المتطلبات القانونية المعمول بها والمتطلبات الأخرى التي تشترك فيها الشركة.

تنفيذ برامج التحسين المستمر التي تستفيد من أحدث التقنيات المستدامة والتكيف مع توجهات السوق واعتماد أفضل الممارسات وتعزيز الحلول المبتكرة والصديقة للبيئة.

تشجيع الموظفين على للتمتع بالملكية وذلك لتحديد المخاطر والقضاء عليها من خلال منع الحاق الأذى بأنفسهم وبالغير وإضافة أداء الصحة والسلامة والبيئة والجودة والسعادة في نظم التقييم والمكافآت.

تزويد الأشخاص العاملين لحساب الشركة والذين يتصرفون بالنيابة عنها بكل ما يلزم من تدريب وموارد وأنظمة، وتمكينهم من الامتناع عن أداء أي عمل غير آمن.



Allow all personnel direct access to the highest management levels of the company to address any issues related to HHSEQ.

Actively monitor, audit, and review to improve the HHSEQ IMS processes, performance, and compliance, integrating sustainability indicators to assess our environmental progress.

Hold line management accountable for ensuring and promoting a safe, happy, healthy, and sustainable workplace, infusing sustainability principles into all levels of responsibility.

Improve the efficient use of energy and natural resources, promoting resource conservation and responsible energy consumption across our operations.

Provide the Oil and Gas industry and related sectors with world-class products and services, committed to meeting the highest industry standards while adhering to sustainable practices.

السماح لجميع الموظفين بالتواصل مباشرة مع أعلى مستويات الإدارة في الشركة لتناول أي قضايا تتعلق ببرامج الصحة والسلامة والبيئة والجودة والسعادة في الشركة.

القيام بعمليات الرصد والتدقيق والمراجعة بشكل فعال لتحسين عمليات نظام إدارة الصحة والسلامة والبيئة والجودة والسعادة وتحسين العمليات ومؤشرات الأداء والامتثال والنزاهة والاستدامة لتقييم تقدمنا البيئ. تعرض الإدارة المباشرة للمسؤولية وذلك لصمان والترويج لمكان العمل الآمن والصحي والسليم والمستدام ودمج مبادئ الاستدامة في دميع مستوبات المسؤولية.

تحسين الاستخدام الكفء للطاقة والموارد الطبيعية وتعزيز الحفاظ على الموارد والاستهلاك المسؤول للطاقة في جميع عملياتنا.

تزويد صناعة النفط والغاز والقطاعات ذات الصلة بها بمنتجات وخدمات ذات مستوى عالمي، التي تستوفي أعلى معايير الصناعة مع الالتزام بممارسات الاستدامة.